

Symposium on Preclinical and Clinical Testing in Dermocosmetics

Organized by Skinobs and Cosmet'In Lyon
14-15 May 2025 - Lyon

SPONSORING INFORMATION

The full program and registration details are detailed shortly on
www.cosmetotest.skinobs.com and www.cosmetinlyon.com

SPONSORING

Your logo is presented on the **Cosmetotest**, **Cosmet'In Lyon** and **Skinobs** websites and on all communication supports and emailing conference program, monthly newsletter, LinkedIn and press release to the beauty industry.

*Votre logo est présenté dans les sites web de **Cosmetotest**, **Cosmet'In Lyon** et **Skinobs** et dans les supports de communication, emailing, programme des conférences, newsletters mensuelles, LinkedIn et communiqué de presse.*

Platinum sponsor (1 available)

Sponsor global de l'événement (1 disponible)

2 300€ HT

logo visible on all communication media + rollup at the entrance + 1 page of advertising in the conference book + 1 admission for 2 days + cocktail + dinner

logo visible sur tous les supports de communication + rollup à l'entrée + 1 page de publicité dans le livre des conférences + 1 entrée pour les 2 jours + cocktail + dîner

Gold sponsor

1 900€ HT


logo visible on all communication media + 1 admission + cocktail + dinner


logo visible sur tous les supports de communication + 1 entrée + cocktail + dîner


Tote bag (250 units) **given to all participants**


Logo sur tous les tote bags (250 unités) remis à tous les participants


900€ HT



Your flyer (250 units) in the Symposium bag (5 available)
 Votre plaquette (250 unités) dans le sac (5 disponibles) **700€ HT**


Your pens (250 units) in the Symposium bag
 Stylos (250 unités) dans le sac **600€ HT**


Other goodies (250 units) in the Symposium bag
 Autres goodies (250 unités) dans le sac **600€ HT**


Book note (250 units) in the Symposium bag
 Carnet de note (250 unités) dans le sac **500€ HT**


Advertising page: 4th cover
 Page de publicité : 4ème de couverture **600€ HT**


Advertising page: 3th cover
 Page de publicité : 3ème de couverture **400€ HT**

FIRST NAME _____

LAST NAME _____

SOCIETY _____

AMOUNT

SIGNATURE _____

CONTACT & INFORMATION

Ophélie Rebillard - orebillard@skinobs.com - Phone: +33 7 88 17 00 14